
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 22. marts 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 737
Ministeren bedes redegøre for, om ATP ville kunne sælge sine tobaksaktier,
hvis man ønskede det, ligesom man har valgt at tage aktiv stilling til topche-
fers lønninger og kreativ skattetænkning, herunder hvad det ville kræve af
ATP at sælge sine tobaksaktier uden at overtræde lov om finansiel virksom-
hed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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